

## Perlindungan Data Peribadi dan Polisi Privasi

[www.jrnba.asia/malaysia](http://www.jrnba.asia/malaysia) daman talian dan laman web mudah alih , aplikasi-aplikasi atau perkhidmatan-perkhidmatan (setiap satu "**Laman**" dan secara kolektif "**Laman-laman**") dikendalikan oleh Azonic Studio Limited ( "Azonic" ) menurut suatu perjanjian dengan NBA Properties, Inc. ( "**NBAP**", bersama-sama dengan National Basketball Association ( "**NBA**" ), NBA Media Ventures, LLC dan NBA Asia, Limited, secara kolektif dirujuk sebagai "**Entiti NBA**") ( Entiti NBA dan Azonic secara kolektif dirujuk di sini sebagai "**kita**" atau "**kami**").

Di sini di Laman-laman, kami komited untuk melindungi privasi anda. Perlindungan Data Peribadi dan Polisi Privasi ("**Polisi**") ini menerangkan maklumat yang kami kumpul melalui Laman-laman, apa yang kita lakukan dengan itu, dan perlindungan yang kami ada untuk melindunginya. Sila ambil perhatian bahawa Polisi ini hanya terpakai kepada maklumat yang dikumpul melalui Laman-laman. Ia tidak terpakai kepada apa-apa maklumat lain yang dikumpulkan atau diperolehi oleh mana-mana ahli keluarga NBA (seperti yang ditakrifkan di bawah) melalui cara-cara lain.

Sebelum anda mengemukakan apa-apa maklumat kepada Laman-laman, sila baca Polisi ini untuk penjelasan bahawa bagaimana kita akan menggunakan data peribadi anda. Dengan menggunakan mana-mana bahagian Laman-laman, anda bersetuju dengan pengumpulan dan penggunaan data peribadi anda seperti yang digariskan dalam Polisi ini dan dengan pengumpulan, pemprosesan dan penyelenggaraan maklumat ini dalam Rantau Pentadbiran Khas Hong Kong "*Hong Kong SAR*", Amerika, dan di mana berkenaan, negara-negara lain termasuk Malaysia. Jika anda tidak bersetuju dengan Polisi ini, sila jangan menggunakan Laman-laman.

Kami menggalakkan ibu bapa dan penjaga untuk memberi panduan kepada kanak-kanak di bawah umur 18 tahun yang menggunakan Laman-laman. Ibu bapa dan penjaga kanak-kanak hendaklah membaca Polisi ini, dan ibu bapa kanak-kanak dikehendaki untuk memberi panduan kepada kanak-kanak yang memberikan maklumat peribadi dan memberikan persetujuan bagi pihaknya secara bertulis. Kita tidak akan dengan sengaja mengumpul dan menggunakan maklumat peribadi kanak-kanak yang berumur di bawah 18 tahun. Jika kita mendapati bahawa kita telah mengumpul maklumat peribadi daripada kanak-kanak yang berumur di bawah 18 tahun tetapi borang persetujuan ibu bapa yang disahkan tidak diterima, kami akan mengambil langkah-langkah untuk menghapuskan maklumat ini dengan secepat mungkin. Kami boleh, mengikut budi bicara kami, membuat keputusan untuk menyekat kanak-kanak yang berumur di bawah 18 tahun daripada menyertai fungsi-fungsi tertentu di Laman-laman. Jika anda ingin maklumat lebih lanjut mengenai polisi Laman-laman berkenaan dengan kanak-kanak, sila baca Perenggan 11 (Nota kepada Ibu Bapa) di bawah.

Jika kita membuat apa-apa perubahan penting kepada Polisi ini dengan secara material yang akan menjejaskan amalan kita berkaitan dengan data peribadi yang telah dikumpulkan sebelum ini daripada anda, kami akan memberi anda notis 14 hari lebih awal daripada perubahan tersebut dengan menyerlahkan perubahan pada laman-laman kami. Anda berhak untuk tidak meneruskan penggunaan laman-laman kami pada bila-bila masa. Sejak Polisi ini boleh berubah dari semasa ke semasa, anda perlu semak/mengkaji semula secara berkala dan secara khusus sebelum anda memberikan apa-apa data peribadi tambahan. Penggunaan laman-laman berterusan anda dan pemberian data peribadi anda kepada kami berikutan dengan berakhirnya tempoh pemberitahuan 14 hari akan memberi isyarat penerimaan anda terhadap perubahan tersebut.

Jika anda mempunyai sebarang pertanyaan, komen, atau permintaan mengenai Polisi ini atau maklumat yang dilakukan oleh Laman-laman, sila hubungi kami melalui mel elektronik di <http://www.jrnba.asia/malaysia/contact-us> atau menulis kepada kami di Bilik 3101, The Lee Gardens, 33 Hysan Avenue, Causeway Bay, Hong Kong, Per: Jr. Perhubungan NBA Asia Fan.

## 1. Organisasi mengumpul maklumat

Maklumat dikumpulkan melalui Laman-laman adalah dikumpulkan bagi pihak, dan mungkin akan dikongsi bersama dengan semua ahli-ahli "**Keluarga NBA**", termasuk tetapi tidak terhad kepada Entiti NBA, WNBA Enterprises, LLC ( "**WNBAE**"), NBA Development League, LLC, setiap NBA, WNBA, dan pasukan D-League, dan setiap ibu bapa dan sekutu masing-masing.

## 2. Apakah maklumat yang dikenal pasti secara peribadi dan lain-lain yang dikumpul

Seperti yang dinyatakan di atas, Laman-laman tidak sengaja meminta apa-apa data peribadi daripada kanak-kanak berumur di bawah 18 tahun. Sila semak semula Perenggan 11 (Nota kepada Ibu Bapa), jika anda mempunyai sebarang pertanyaan mengenai Polisi kami berkenaan dengan kanak-kanak.

Berkenaan dengan orang yang berumur 18 tahun atau ke atas, Laman-laman mengumpul data peribadi yang diperlukan untuk mengambil bahagian dalam ciri-ciri dan transaksi Laman-laman tertentu (contohnya, berkaitan dengan pendaftaran program Jr. NBA, surat berita, permainan, pertandingan, cabutan bertuah, promosi, dan lain-lain). Maklumat ini mungkin berbeza-beza tetapi biasanya akan termasuk nama pertama dan terakhir, gambar anda, alamat surat-menyurat (termasuk bandar, poskod dan negara), tarikh lahir lengkap, alamat e-mel, nombor telefon, nama sekolah, tahap kemahiran bola keranjang, kegemaran pasukan bola keranjang dan pemain dan, jika berkenaan, maklumat kejurulatihan (contohnya, tahap, tahun pengalaman).

Ia juga boleh memasukkan maklumat tambahan, seperti maklumat mengenai minat anda dalam dan penggunaan pelbagai produk, program dan perkhidmatan. Maklumat tambahan seperti tersebut yang diminta boleh menghendaki pengguna data untuk menunjukkan sama ada maklumat itu adalah wajib atau sukarela. Anda juga mungkin akan diminta untuk memberikan nama ahli yang unik dan kata laluan untuk mengakses dan menggunakan ciri-ciri laman-laman ini. Anda boleh memilih untuk memberikan kami dengan data peribadi yang lain, seperti dalam profil anda. Jika anda memberikan data peribadi dengan cara ini, sila ambil perhatian bahawa maklumat itu mungkin tersedia untuk orang ramai. Dalam usaha untuk lebih menyesuaikan dan meningkatkan pengalaman pengguna anda, kami mungkin menggabungkan maklumat yang anda berikan dengan maklumat tambahan (termasuk kemas kini alamat surat-menyurat dan data demografi) yang kami perolehi daripada sumber awam atau pihak ketiga yang bereputasi. Maklumat yang digabungkan dengan data peribadi menjadi, dan akan dianggap sebagai, data peribadi di bawah Polisi ini.

Laman-laman juga boleh mengumpul maklumat yang tanpa nama, *de-identified* atau sebaliknya tidak bertujuan untuk secara peribadi mengenal pasti anda, termasuk tanpa had, rangkaian atau alamat Protokol Internet (IP), jenis pelayar yang anda gunakan (contohnya, Firefox, Internet Explorer, Safari), jenis

sistem operasi yang anda gunakan, (contohnya, Microsoft Windows, MacOS), nama domain Internet atau pembekal perkhidmatan wayarles, jenis dan/atau "ID peranti" peranti pegang tangan atau mudah alih yang anda gunakan (contohnya, iPhone, Galaxy), rangkaian mudah alih, web halaman yang anda telah lawat dalam Laman-laman, laman yang dilawat sebelum dan selepas anda melawati halaman di laman, maklumat lokasi umum (contohnya, bandar dan/atau negara), kandungan yang telah anda akses dan iklan yang anda telah ditunjukkan dan/atau diklik. Entiti NBA, Azonic dan pembekal perkhidmatan pihak ketiga, pengiklan, rangkaian pengiklanan dan platform kami, agensi dan/atau rakan kongsi boleh menggunakan maklumat yang dinyatakan dalam perenggan ini untuk menambah baik reka bentuk dan kandungan Laman-laman kami (dan mereka) masing-masing dan tawaran lain, untuk menyampaikan mesej pemasaran yang lebih relevan dan iklan, untuk membolehkan kami untuk memperibadikan pengalaman Internet anda, dan melaksanakan analisis.

Sekiranya anda mengakses Laman-laman dari peranti mudah alih atau perkhidmatan yang lain, apabila kita bekerja dengan rakan kongsi (seperti platform iklan mudah alih), anda mungkin akan diminta untuk berkongsi maklumat geo-lokasi anda dengan kami, supaya kami boleh menyesuaikan pengalaman anda di Laman-laman. Anda akan dapat mematikan/melumpuhkan pengumpulan data tersebut pada bila-bila masa dengan mengakses tetapan privasi peranti mudah alih atau aplikasi mudah alih anda. Kami mungkin menggabungkan ini dan data bukan peribadi yang lain dengan data peribadi yang telah kami kumpulkan, termasuk untuk menyesuaikan pengalaman pengguna daripada Laman-laman.

Di samping itu, Laman-laman boleh mendapatkan dari semasa ke semasa pendapat anda (contohnya, untuk menentukan keutamaan dan tidak suka anda untuk menyediakan anda dengan produk yang lebih baik atau menawarkan). Tinjauan ini adalah tidak diwajibkan/sentiasa pilihan, dan keputusan anda untuk tidak mengambil bahagian dalam kaji selidik yang tidak akan menjejaskan status anda sebagai pengguna Laman-laman.

Data peribadi yang kami meminta anda untuk menyediakan adalah pilihan/tidak diwajibkan dan maklumat hanya akan dikumpul daripada individu yang secara sukarela menyediakan kami dengan data peribadi ini. Walau bagaimanapun, jika anda memilih untuk tidak memberikan maklumat peribadi yang kami meminta anda untuk menyediakan, kita mungkin tidak dapat menyediakan anda dengan akses penuh kepada produk, perkhidmatan dan Laman-laman kami.

***Perkhidmatan Media Sosial dan Platform Pihak Ketiga lain.*** Anda juga boleh melibatkan diri dengan kandungan kami, seperti video, permainan, aplikasi, dan tawaran lain, pada atau melalui platform pihak ketiga atau perkhidmatan media sosial seperti Facebook, dan Keluarga NBA atau pihak ketiga media sosial plug-in, integrasi dan aplikasi. Apabila anda terlibat dengan kandungan kami pada atau melalui perkhidmatan sosial media atau platform pihak ketiga yang lain, plug-in, integrasi dan aplikasi, anda boleh membolehkan kita untuk mempunyai akses kepada maklumat tertentu daripada profil media sosial anda (contohnya, nama, e-mel alamat, jantina, tarikh lahir, lokasi, ID yang berkaitan dengan platform yang berkenaan pihak ketiga atau perkhidmatan media sosial, gambar dan video anda, senarai rakan-rakan atau kenalan, orang yang anda ikuti dan/atau sesiapa yang mengikuti anda, catatan anda atau 'likes') untuk menyampaikan kandungan atau sebagai sebahagian daripada operasi permohonan itu di mana maklumat tersebut hanya dikumpul daripada individu yang secara sukarela menyediakan kami dengan data peribadi ini. Kami juga boleh mendapatkan data bukan peribadi (contohnya, kandungan dilihat, prestasi permainan, markah yang tinggi, dan maklumat tentang iklan dalam kandungan yang anda telah ditunjukkan atau mungkin tertekan pada) daripada interaksi anda dengan kandungan kami. Kami akan

menggabungkan maklumat yang kita peroleh melalui platform pihak ketiga atau perkhidmatan media sosial dengan maklumat yang kita peroleh secara langsung melalui Laman-laman atau daripada sumber lain.

Apabila anda membenarkan kami untuk mendapatkan maklumat dari akaun media sosial anda atau akaun platform pihak ketiga, ia dapat membolehkan kita untuk melakukan perkara seperti (1) menyampaikan kandungan yang relevan kepada anda, (2) memperibadikan pengalaman dalam talian anda dengan kami di dalam dan di luar Laman-laman, dan (3) menghubungi anda melalui perkhidmatan media sosial atau menggunakan maklumat hubungan anda. Dengan melibatkan diri dengan kandungan kami melalui perkhidmatan media sosial atau platform pihak ketiga, anda bersetuju terhadap penggunaan maklumat ini selaras dengan Dasar ini. Sila ambil perhatian bahawa apabila anda memberikan maklumat peribadi di kawasan secara awam dalam perkhidmatan media sosial, ia boleh dilihat oleh ahli-ahli laman web ini dan kita tidak boleh menghalang penggunaan selanjutnya maklumat dengan pihak ketiga. Melalui beberapa perkhidmatan media sosial 'dan platform pihak ketiga' tetapan privasi, anda boleh mengawal maklumat yang anda kongsi dengan siapa. Untuk maklumat lanjut mengenai bagaimana sosial perkhidmatan media dan platform pihak ketiga mengendalikan maklumat peribadi anda, sila rujuk kepada dasar-dasar dan syarat-syarat penggunaan privasi mereka.

Sila semak semula perenggan 3 (Bagaimana maklumat peribadi dan lain-lain digunakan) untuk maklumat lanjut mengenai amalan pemasaran langsung kami.

***Penggunaan Cookies dan Tracking Teknologi lain.*** Laman-laman menggunakan teknologi "cookie" berasaskan pelayar, alamat IP pengguna dan Tracking Teknologi lain untuk menyesuaikan dan meningkatkan pengalaman dalam talian anda di Laman ini. Kami juga boleh bekerja dengan pihak ketiga untuk membantu mereka mengiklankan kepada anda apabila anda melawat laman web lain atau aplikasi mudah alih, dan untuk membantu mereka melakukan analisis pengguna. Teknologi ini juga boleh digunakan untuk menganalisis bagaimana anda berinteraksi dengan iklan di Laman-laman kami dan di tempat lain, dan lebih umum, untuk mengetahui lebih lanjut mengenai anda dan apa perkhidmatan atau tawaran yang anda mungkin lebih berminat untuk menerima. Kami menerangkan teknologi ini di bawah. Sekiranya anda ingin mematikan cookies ini, anda mungkin mahu menukar tetapan pada pelayar anda.

Browser Cookies adalah cebisan maklumat yang disimpan dalam pelayar Internet komputer anda yang secara automatik mengenal pasti penyemak imbas anda kepada pelayan kami setiap kali anda berinteraksi dengan Laman-laman. Teknologi tersebut adalah ciri biasa dalam banyak laman web dan adalah diperlukan untuk ciri-ciri tertentu Laman-laman untuk berfungsi dengan betul atau untuk menyediakan perkhidmatan dalam talian untuk anda (contohnya, program pendaftaran Jr. NBA). Kami juga menggunakan cookies atau tracking teknologi lain yang membantu kita memahami dan menguruskan kandungan, tawaran dan iklan dihantar kepada anda pada Laman-laman dan di seluruh Internet. Sila baca Perenggan 5 (Pengiklanan dalam talian) di bawah untuk memahami penggunaan cookies di Laman-laman untuk menunjukkan kepada anda iklan disasarkan di Laman-laman dan di seluruh Internet. Kami akan menggabungkan maklumat yang kita peroleh melalui penggunaan cookies dengan maklumat lain, termasuk pengecam unik yang kita telah berikan kepada anda, atau dengan maklumat yang kami perolehi daripada sumber pihak ketiga. Anda boleh menyesuaikan tetapan penyemak imbas komputer anda untuk memberitahu anda apabila cookies pelayar dihantar atau untuk menolak cookies pelayar sama sekali.

Kami juga mungkin menggunakan *locally stored objects/objek* yang disimpan tempatan ("**LSOs**") seperti flash cookies dan pihak pelanggan side storage tracking teknologi untuk menyimpan maklumat yang

berkaitan dengan aplikasi tertentu (contohnya, berkaitan dengan permainan dalam talian atau video, untuk mengesan penyertaan dalam pengundian, untuk mengingati tetapan, keutamaan dan penggunaan sama dengan browser cookie, atau untuk menyasarkan atau membantu rakan kongsi kami menyasarkan iklan, menganalisis prestasi iklan, atau (perform user) melaksanakan pengguna, laman web atau analisis pasaran). Kami tidak, bagaimanapun, menggunakan flash cookies untuk mengubah tetapan pelayar anda mengenai pilihan anda untuk operasi browser cookies (contohnya, kita tidak menggunakan flash cookies untuk mencipta semula browser cookie yang telah dipadam oleh pengguna). Jika anda mahu menguruskan penggunaan flash cookies untuk menyimpan maklumat tentang anda, sila layari laman web Storage Settings Panel, yang boleh didapati pada penempat sumber yang seragam [http://www.macromedia.com/support/documentation/en/flashplayer/help/settings\\_manager07.html](http://www.macromedia.com/support/documentation/en/flashplayer/help/settings_manager07.html), yang boleh didapati melalui alat pengurusan tetapan Adobe Flash Player, dan memilih mana-mana laman web yang merujuk <http://jrnba.asia/malaysia/my/index.php>. Anda juga boleh menguruskan semua penggunaan flash cookies pada komputer anda melalui Global Storage Settings Panel, yang boleh didapati pada penempat sumber yang seragam [http://www.macromedia.com/support/documentation/en/flashplayer/help/settings\\_manager03.html](http://www.macromedia.com/support/documentation/en/flashplayer/help/settings_manager03.html), pada alat pengurusan tetapan Adobe.

Kami, pembekal perkhidmatan pihak ketiga, pengiklan, rangkaian pengiklanan dan platform kami, agensi atau rakan kongsi kami juga boleh menggunakan "web beacons" atau .gifs jelas, atau teknologi yang serupa, yang adalah cebisan kod diletakkan pada laman halaman, untuk memantau tingkah laku dan mengumpul data mengenai pelawat (viewing) melihat laman halaman. Sebagai contoh, web beacons boleh digunakan untuk mengira pengguna yang melawat laman halaman atau untuk menyampaikan cookie kepada pelayar bagi pengunjung yang melihat halaman itu. Web beacons juga boleh digunakan untuk menyediakan maklumat mengenai keberkesanan kempen e-mel kami (contohnya, kadar terbuka (open rate), klik, fowad).

Kami boleh bekerja dengan pihak ketiga (contohnya, platform iklan pihak ketiga) untuk menyejajarkan unik, pengecam tanpa nama (seperti yang dikaitkan dengan cookies) untuk memadan dengan pengecam unik pihak ketiga dengan kita sendiri. Kita boleh membuat demikian, misalnya, untuk meningkatkan titik data mengenai pelayar unik tertentu atau peranti, dan seterusnya membolehkan kami atau rakan kongsi kami untuk menghantar iklan yang lebih relevan, memadankan pengguna dengan produk berkemungkinan minat mereka, atau menyelaras dengan lebih baik, "cap", atau mengoptimumkan pengiklanan.

Kami juga kadang-kadang menggunakan, atau berkongsi dengan penerbit atau platform "*publisher-facing*" pemaju aplikasi yang guna, "*Software Development Kits*" mudah alih ("**SDKs**"), untuk mengumpul maklumat, seperti pengenalan mudah alih (contohnya, untuk iOS, ID For Advertising atau "IDFAs" dan untuk Android, ID Iklan Android), dan maklumat berhubung dengan bagaimana peranti mudah alih berinteraksi dengan Laman-laman kami dan mereka yang menggunakan Laman-laman kami. SDK seperti ini memberikan kod komputer yang pemaju aplikasi boleh termasuk dalam aplikasi mereka untuk membolehkan iklan dipaparkan, data dikumpulkan, dan perkhidmatan berkaitan atau analisis dilaksanakan. Kami mungkin menggunakan teknologi ini untuk menyampaikan atau membantu rakan komngsi kami dan pihak ketiga yang lain untuk menyampaikan pengiklanan tertentu melalui aplikasi mudah alih dan pelayar berdasarkan maklumat yang berkaitan dengan peranti mudah alih anda. Jika anda lebih suka untuk **memilih keluar/opt-out** daripada mempunyai iklan yang disesuaikan kepada anda dengan cara

ini pada peranti mudah alih anda, sila ikut arahan di dalam Perenggan 5 (Pengiklanan dalam talian) di bawah.

**Bagaimana Kami Menjawab Arahan "Do Not Track"**. Pada masa ini, Laman-laman tidak mengiktiraf isyarat pelayar automatik mengenai mekanisme pengesanan, yang mungkin termasuk arahan "jangan mengesan"/"Do Not Track". Walau bagaimanapun, anda boleh menukar pilihan privasi anda mengenai penggunaan cookies dan teknologi yang sama melalui pelayar anda. Anda boleh menetapkan pelayar anda untuk menerima semua cookies, menyekat cookies tertentu, meminta kebenaran anda sebelum cookies diletakkan dalam pelayar anda, atau menyekat semua cookies. Menyekat semua cookies akan menjejaskan pengalaman dalam talian anda dan boleh menghadkan akses anda kepada ciri-ciri tertentu di Laman-laman. Sila rujuk seksyen "Bantuan" di penyemak imbas anda untuk maklumat yang lebih lanjut mengenai bagaimana melaraskan tetapan ini.

**Pihak Ketiga Cookies dan Tracking Technologies/teknologi pengesanan lain**. Selain daripada Azonic, Laman-laman memberikan kuasa kepada pihak ketiga yang bereputasi untuk menggunakan cookies, web beacons dan Tracking Technologies/teknologi pengesanan lain yang mengumpul maklumat mengenai aktiviti dalam talian anda dan kemungkinan minat. Kami menggunakan maklumat tersebut untuk melaksanakan analisis laman, untuk menyesuaikan kandungan kepada kemungkinan minat anda, atau untuk menyampaikan iklan berasaskan minat kepada anda di Internet bagi pihak Keluarga NBA atau rakan kongsi kami. Contoh untuk pihak ketiga ini termasuk, tetapi tidak terhad kepada, Yahoo!, Google dan Adobe.

Pihak ketiga juga boleh meletakkan cookies mereka sendiri dalam pelayar anda apabila anda melawat Laman-laman. Anda harus sedar bahawa Laman-laman tidak boleh secara umum mengawal penggunaan cookies atau tracking technologies/teknologi pengesanan yang lain (atau penggunaan yang terhasil daripada maklumat yang diperolehi dari cookies atau tracking technologies/teknologi pengesanan yang lain) oleh pihak ketiga yang menjadi penganjur atau menyediakan data, kandungan dan perkhidmatan bagi, atau mengiklankan pada, Laman-laman. Sila baca Perenggan 5 (Pengiklanan dalam talian) untuk mengetahui lebih lanjut mengenai penggunaan cookies pihak ketiga untuk tujuan pengiklanan dalam talian dan keupayaan anda untuk memilih keluar/opt-out daripada penggunaan maklumat anda ini dengan pihak ketiga.

Sila semak semula polisi privasi laman web lain yang mana anda adalah seorang pengguna atau ahli untuk mengetahui lebih lanjut mengenai amalan laman itu. Seperti yang dinyatakan di atas, anda boleh menyesuaikan tetapan penyemak imbas anda untuk memadamkan dengan tahap penyelesaian anda berkenaan dengan penggunaan cookies. Jika anda menolak cookies "pihak ketiga", anda boleh menghadkan keupayaan pihak ketiga untuk mengumpul maklumat mengenai aktiviti anda di Laman-laman. Anda juga boleh memilih untuk menolak semua cookies, walaupun ini boleh menghadkan akses anda ke ciri-ciri tertentu di Laman-laman, termasuk kandungan peribadi tertentu.

Kami boleh bekerja dengan syarikat-syarikat pihak ketiga yang tertentu, termasuk yang bersepadu dengan Laman-laman kami, yang menggunakan teknik selain daripada cookies HTTP untuk mengenali komputer atau peranti anda dan/atau untuk mengumpul dan merekodkan maklumat mengenai aktiviti melayari web anda merentasi pelbagai platform atau peranti. Sila ingat bahawa pelayar web anda mungkin tidak boleh membenarkan anda untuk menyekat penggunaan teknik-teknik "cross-platform" atau "cross-device", dan tetapan pelayar yang menghalang cookies konvensional yang mungkin tidak mempunyai kesan ke atas teknik-teknik tersebut. Untuk mengetahui lebih lanjut mengenai pengiklanan berasaskan

minat atau untuk **memilih keluar/opt-out** jenis pengiklanan ini oleh pihak ketiga yang merupakan ahli Digital Advertising Alliance ("DAA") **opt-out program**, sila pergi ke [www.aboutads.info](http://www.aboutads.info).

Anda dengan ini mengakui dan bersetuju bahawa anda memberi kami kebenaran anda untuk mengesan aktiviti-aktiviti anda dan penggunaan anda di Laman melalui teknologi yang dinyatakan di atas, serta teknologi yang sama maju pada masa akan datang, dan kita boleh menggunakan "**tracking technologies**"/**teknologi pengesanan** itu dalam e-mel kami hantar kepada anda.

### **3. Bagaimana data peribadi akan digunakan**

Keluarga NBA mungkin menggunakan maklumat anda untuk menyediakan atau berkomunikasi dengan anda mengenai perkhidmatan dan maklumat yang diminta (contohnya, kemas kini pendaftaran program Jr. NBA, surat berita e-mel, dan lain-lain), untuk menyelesaikan pertikaian, mengutip yuran, menyediakan sokongan teknikal untuk perkhidmatan tersebut atau (troubleshoot problems) menyelesaikan masalah, melindungi keselamatan pengguna kami, dan bagi apa-apa tujuan lain yang anda berikan maklumat seperti yang dimaklumkan kepada anda pada masa koleksi. Keluarga NBA juga mungkin menggunakan maklumat anda untuk bertindak balas kepada pertanyaan khusus yang dibuat oleh anda (contohnya, sebagai tindak balas kepada soalan dalam e-mel); untuk mencegah kegiatan yang berpotensi dilarang atau haram, dan menguatkuasakan syarat-syarat undang-undang (termasuk tanpa had polisi dan terma perkhidmatan kami) yang mentadbir penggunaan anda di Laman-laman kami, dan/atau untuk tujuan yang anda berikan maklumat itu; untuk menyesuaikan, mengukur, menganalisis dan meningkatkan perkhidmatan, kandungan dan susun atur kami; atau untuk menyesuaikan atau memperibadikan iklan, tawaran dan kandungan yang tersedia kepada anda berdasarkan lawatan anda ke dan/atau penggunaan Laman-laman atau laman web dalam talian atau mudah alih yang lain, aplikasi, platform atau perkhidmatan, dan menganalisis prestasi iklan, tawaran dan kandungan, serta interaksi anda dengan mereka. Kami atau rakan kongsi atau pihak ketiga boleh menggunakan "cookies" atau teknologi yang serupa untuk mengaitkan maklumat tertentu dengan pengecam unik yang kemudiannya mengaitkan maklumat dengan peranti atau pelayar anda. Untuk maklumat mengenai cara teknologi ini berfungsi dan bagaimana kita boleh menggunakan mereka, sila lihat di atas di bawah Seksyen bertajuk "Third-party Cookies and Tracking Technologies lain". Di samping itu, Keluarga NBA mungkin menggunakan maklumat anda dan/atau menambah maklumat anda dengan maklumat yang kami perolehi daripada sumber-sumber lain (contohnya, rakan kongsi, pembekal pihak ketiga, sumber-sumber awam) untuk menyesuaikan dan meningkatkan pengalaman dalam talian anda, termasuk untuk tujuan pengiklanan dalam talian seperti dinyatakan di bawah, dan untuk memberitahu anda tentang tawaran istimewa, produk, perkhidmatan, dan maklumat yang kami anggap mungkin menarik minat anda. Di negara-negara yang mana kita hanya dibenarkan untuk menggunakan data peribadi anda untuk tujuan pemasaran langsung dengan kebenaran anda, kami hanya akan membuat demikian jika anda telah memberikan persetujuan. Anda boleh memilih untuk tidak menerima e-mel komersil dari kami pada bila-bila masa dengan menunjukkan keutamaan anda mengikut arahan yang diberikan dalam e-mel yang diterima. Anda juga boleh menukar atau mengemaskini data peribadi anda dengan melawat seksyen tetapan pengguna laman ini.

Jika anda memberikan kami maklumat bagi pihak orang lain, anda mengesahkan bahawa orang lain itu telah melantik anda untuk bertindak ke atas/bagi pihaknya dan telah bersetuju bahawa anda boleh memberi kebenaran bagi pihaknya dengan pemprosesan data peribadi masing-masing dan menerima bagi

pihak beliau apa-apa notis perlindungan data beliau. Sila lihat perenggan 15 mengenai "Menyediakan data peribadi maklumat peribadi yang dimiliki oleh orang lain". "Providing personally identifiable information personal data belonging to others"

Kami menggunakan maklumat yang anda berikan tentang orang lain untuk membolehkan kami menghantar mereka hadiah atau kad atau e-mel anda mungkin ingin menghantar mereka dari Laman-laman, dan bagi apa-apa tujuan yang lain sebagaimana yang dinyatakan pada masa maklumat terkumpul.

Jika anda memilih untuk menghantar kandungan untuk penerbitan (contohnya, posting ke blog atau papan perbincangan, video atau gambar yang dikemukakan sebagai sebahagian daripada pertandingan), kita boleh menyiarkan nama skrin (screen name) anda dan maklumat lain yang anda berikan kepada kami. Jika anda mendaftar dan membuat profil dengan Laman-laman, nama skrin yang anda pilih dan juga kandungan lain yang anda hantar ke profil anda (contohnya, gambar, komen, video, ulasan) akan dipaparkan secara terbuka di Laman-laman dan boleh digunakan semula dan disebarkan oleh kami dengan budi bicara kami. Kami mungkin pada kesempatan menggabungkan maklumat yang kami kumpulkan melalui Laman-laman dengan maklumat yang kami kumpulkan daripada sumber-sumber lain.

**Pemasaran langsung dari Keluarga NBA.** Dari masa ke semasa, NBAP boleh menggunakan data peribadi anda untuk menghantar maklumat mengenai produk, perkhidmatan, pertandingan, acara, inisiatif amal, aktiviti-aktiviti kami atau rakan kongsi perniagaan kami (dianjurkan oleh kami dan ahli-ahli Keluarga NBA di seluruh dunia) dan maklumat yang kami anggap mungkin menarik minat anda, termasuk tetapi tidak terhad kepada surat berita, berita, tawaran istimewa, promosi, peraduan dan cabutan bertuah berhubung dengan Keluarga NBA dan rakan kongsi perniagaannya di seluruh dunia. NBAP juga boleh memberikan data peribadi anda kepada Keluarga NBA untuk Keluarga NBA menggunakan data peribadi anda untuk tujuan pemasaran langsung di atas. Di sesetengah negara, kita hanya dibenarkan untuk menggunakan data peribadi anda dan untuk memberikan data peribadi anda kepada pihak lain untuk tujuan pemasaran langsung di mana anda telah memberikan persetujuan (dalam beberapa kes, kebenaran dalam tulisan diperlukan) untuk penggunaan (dan pemberiaan, as the case may be/**sebagai kes berkenaan**) data peribadi anda untuk tujuan itu, dan kita hanya akan membuat demikian di negara-negara itu dengan kebenaran anda. Dengan memberikan data peribadi anda kepada kami untuk tujuan pemasaran langsung itu, anda menyatakan persetujuan dengan penggunaan oleh kami terhadap (dan pemberiaan, as the case may be/**mengikut mana-mana yang berkenaan**) data peribadi anda untuk tujuan pemasaran langsung. Walaupun anda bersetuju, anda boleh memilih untuk keluar komunikasi itu tanpa caj dengan mengikuti arahan **pilih keluar**/opt out yang terkandung dalam e-mel atau komunikasi lain yang kita (atau Keluarga NBA) menghantar kepada anda pada bila-bila masa. Kami akan memproses permintaan pilih keluar anda secepat mungkin dan berhenti menggunakan data peribadi anda untuk tujuan pemasaran langsung. Walaupun anda memilih keluar daripada menerima komunikasi pemasaran langsung daripada kami, kami masih boleh menghubungi anda tentang akaun anda atau mana-mana perkhidmatan yang anda minta atau diterima dari kami.

#### **4. Dengan siapa maklumat ini mungkin akan dikongsi**

Seperti yang dinyatakan di atas, Laman-laman boleh mendedahkan data peribadi kepada mereka yang di dalam Keluarga NBA. Dari masa ke semasa, Laman-laman juga boleh berkongsi data peribadi atau data bukan peribadi dengan pihak ketiga yang terlibat untuk melaksanakan perkhidmatan tertentu yang



berkaitan dengan operasi aspek tertentu Laman-laman, termasuk untuk menyesuaikan, menyampaikan, mengukur, menganalisis, meningkatkan dan menyokong perkhidmatan, kandungan, pengiklanan dan susun atur kami, dan interaksi anda dengan mereka, dan untuk menyampaikan mesej dan iklan yang lebih relevan kepada anda. Penyedia perkhidmatan pihak ketiga ini adalah dibenarkan untuk menggunakan data peribadi dengan mengikut cara yang selaras dengan Polisi ini sahaja.

Maklumat anda juga boleh diberikan kepada entiti yang memperoleh semua atau mana-mana bahagian aset Laman-laman atau dalam penggabungan atau pengambilalihan, di mana, anda akan dimaklumkan transaksi tersebut dan dinasihatkan apa-apa perubahan dalam polisi privasi yang terpakai. Seterusnya, kami boleh mendedahkan maklumat dalam budi bicara kami untuk bekerjasama dengan penguatkuasaan undang-undang atau pihak berkuasa kerajaan atau pegawai, atau jika diminta untuk mendedahkan maklumat melalui subpoena/sepina, perintah mahkamah atau proses undang-undang lain untuk mahkamah, agensi-agensi penguatkuasaan undang-undang atau mana-mana orang berkaitan dengan apa-apa tuntutan dibuat oleh, terhadap atau selainnya melibatkan anda.

***Pemasaran langsung daripada penaja dan rakan kongsi perniagaan.*** Keluarga NBA mempunyai beberapa penaja dan rakan kongsi perniagaan yang lain yang boleh menawarkan produk dan perkhidmatan yang bernilai kepada pengguna kami. NBAP boleh memberikan data peribadi anda kepada penaja dan rakan kongsi perniagaan bagi mereka untuk menggunakan data peribadi anda untuk tujuan pemasaran langsung. Laman-laman boleh menyediakan mereka dengan alamat surat-menyurat dan maklumat lain supaya mereka boleh melanjutkan tawaran kepada anda. Di sesetengah negara, kita hanya dibenarkan untuk memberikan data peribadi anda kepada pihak lain untuk tujuan pemasaran langsung di mana anda telah memberikan persetujuan (dalam beberapa kes, kebenaran dalam tulisan diperlukan) untuk pemberian data peribadi anda untuk tujuan itu, dan kami hanya akan membuat demikian di negara-negara dengan kebenaran anda. Dengan memberikan data peribadi anda kepada kami untuk tujuan itu, anda menyatakan persetujuan dengan pemberian data peribadi anda untuk tujuan pemasaran langsung. Laman-laman tidak akan mendedahkan alamat e-mel anda untuk rakan kongsi ini jika anda telah menyatakan, seperti yang dinyatakan di bawah, bahawa anda tidak ingin menerima maklumat, tawaran atau promosi istimewa daripada pihak ketiga melalui e-mel atau apa-apa cara lain. Jika anda tidak mahu maklumat peribadi anda dikongsi dengan rakan kongsi ini pada bila-bila masa, anda boleh membuat permintaan dengan menghubungi kami melalui mel elektronik di <http://www.jrnba.asia/malaysia/contact-us> atau menulis kepada kami di Bilik 3101, The Lee Gardens, 33 Hysan Avenue, Causeway Bay, Hong Kong, Attn: Perhubungan Asia Fan Jr. NBA. Kami akan memproses permintaan pilih keluar anda dan memberitahu rakan kongsi ini tentang permintaan pilih keluar anda secepat mungkin. Dari masa ke semasa, Laman-laman turut boleh berkongsi atau memberi maklumat tidak boleh dikenal pasti untuk rakan kongsi ini.

Walaupun Keluarga NBA berhati-hati dalam memilih rakan kongsi dan pengiklan, kami hanya bertanggungjawab untuk kandungan pada Laman-laman kami sendiri dan untuk penggunaan data peribadi anda oleh kami. Semua pihak ketiga yang berkaitan dengan Laman-laman dan/atau yang mana Laman-laman boleh membuat link/pautan (termasuk, tetapi tidak terhad kepada, pengiklan, penaja dan laman-laman Internet yang lain) dengan siapa kita berkongsi maklumat mempunyai amalan privasi dan pengumpulan data yang bebas. Kami menggalakkan anda untuk membaca polisi privasi bagi setiap laman web yang anda lawati. Laman-laman tidak mengawal pengumpulan maklumat ini dan tidak boleh dianggap bertanggungjawab ke atas polisi-polisi atau tindakan pihak ketiga.

Kami mungkin berkongsi maklumat yang tanpa nama, *de-identified* atau sebaliknya tidak bertujuan untuk mengenal pasti anda dengan pembekal perkhidmatan pihak ketiga, pengiklan, rangkaian pengiklanan dan platform kami, agensi, dan/atau rakan kongsi untuk tujuan yang dinyatakan dalam Polisi ini (contoh, untuk memperbaiki reka bentuk dan kandungan tawaran pihak masing-masing, untuk menyampaikan mesej pemasaran dan iklan yang lebih relevan, untuk membolehkan kami untuk memperibadikan pengalaman Internet anda, dan melaksanakan analisis).

## **5. Pemindahan Luar Negara**

Pihak-pihak yang kami boleh mendedahkan maklumat anda mungkin terletak di dalam atau di luar negara asal anda dan data peribadi anda mungkin akan dipindahkan ke suatu tempat di luar negara asal anda. Data peribadi yang kami kumpul daripada anda juga boleh disimpan di lokasi yang di luar negara asal anda. Dalam sebahagian negara-negara ini, ia berkemungkinan tiada undang-undang perlindungan data yang serupa atau berkhidmat tujuan yang sama seperti undang-undang perlindungan data negara asal anda. Ini bermakna data peribadi anda mungkin tidak dilindungi ke tahap yang sama atau serupa seperti dalam negara asal anda. Dalam kes seperti ini, di mana kami dikehendaki untuk membuat demikian oleh undang-undang, kami akan membuat kontrak dengan penerima data peribadi anda untuk memastikan data peribadi anda menerima perlindungan dengan tahap yang sama di negara-negara itu seperti dalam negara asal anda.

## **6. Iklan Dalam Talian:**

Laman-laman melibatkan Azonic dan pihak ketiga untuk menyampaikan iklan di Laman-laman dan bagi pihak kami di seluruh Internet. Selalunya iklan yang dikemukakan kepada anda adalah berdasarkan kandungan halaman yang anda sedang lihat, tetapi kita juga menyediakan iklan yang disesuaikan dengan minat anda. Harapan kami adalah bahawa dengan mengemukakan iklan yang disesuaikan dengan minat anda, kami akan meningkatkan pengalaman dalam talian anda. Sebagai sebahagian daripada proses ini Azonic dan/atau pihak ketiga ini mungkin mengumpul maklumat mengenai aktiviti dalam talian anda across/merentasi Laman-laman dan laman web lain, dan menambah maklumat itu dengan maklumat daripada pihak ketiga, dalam usaha untuk membuat kesimpulan mengenai minat anda dan menyerahkan kepada anda iklan atau kandungan lain yang disasarkan kepada minat itu.

Sebagai contoh, jika anda sentiasa melawat kandungan di Laman-laman mengenai pasukan NBA tertentu, kita boleh menggunakan "web beacons" untuk membuat kesimpulan mungkin anda berminat dalam pasukan NBA itu dan boleh menyampaikan iklan kepada anda yang berkaitan dengan minat itu. Ia adalah penting untuk memahami bahawa teknologi ini menggunakan pengecam tanpa nama dalam "cookies" yang disimpan dalam penyemak imbas anda.

**Memilih Keluar/Opting Out.** Kami menawarkan anda dengan pilihan yang berkaitan dengan iklan berasaskan minat. Seperti yang diterangkan di atas, jika anda mengkonfigurasi tetapan penyemak imbas anda untuk menolak semua cookies, anda akan mengurangkan jumlah iklan berasaskan minat dihantar kepada anda bagi pihak kami. Jika anda lebih suka pilih keluar/opt put dalam bentuk yang lebih terhad tanpa menolak semua cookies sama sekali, anda boleh memilih untuk keluar/opt out berkenaan dengan entiti individu yang terlibat dalam menyampaikan iklan berasaskan minat bagi pihak kami. Anda juga

boleh memilih untuk menggunakan pelbagai alat (seperti pelayar tambahan/ browser add-ons) yang menghalangi web beacons. Sila ambil perhatian bahawa memilih keluar/opt put untuk tidak menerima iklan berasaskan minat tidak akan mengurangkan jumlah keseluruhan iklan yang anda terima.

**Pengiklanan & Pengesanan Peranti Mudah Alih.** Kami, pembekal perkhidmatan pihak ketiga, pengiklan, rangkaian pengiklanan dan platform, agensi kami, dan/atau rakan kongsi kami juga mungkin mengumpulkan identifier/pengenalan/pengecam direka untuk membolehkan pengiklanan pada peranti mudah alih anda. Walau bagaimanapun, bergantung kepada peranti anda, anda mungkin boleh untuk menetapkan semula pengecam pengiklanan peranti mudah alih anda pada bila-bila masa dengan mengakses tetapan privasi pada peranti mudah alih anda. Di samping itu, apabila menggunakan aplikasi mudah alih, anda boleh menerima iklan dalam-aplikasi/in-app ads yang disesuaikan. Setiap sistem operasi (contohnya, kini iOS untuk telefon Apple, Android untuk peranti Android dan Windows untuk peranti Microsoft) menyediakan arahan sendiri tentang bagaimana untuk menyekat penghantaran iklan dalam-aplikasi yang disesuaikan. Anda boleh mengkaji bahan-bahan sokongan dan/atau tetapan privasi untuk sistem operasi masing-masing untuk memilih keluar/opt-out daripada iklan tersebut. Untuk apa-apa peranti lain dan/atau sistem operasi, sila layari tetapan privasi untuk peranti yang berkaitan atau hubungi pengendali/operator platform yang terpakai.

#### **7. Apa pilihan yang tersedia kepada anda mengenai pengumpulan, penggunaan dan pengedaran maklumat, Memilih Keluar**

Tertakluk kepada had yang dinyatakan di bawah, jika anda memilih untuk membuat profil pengguna di Laman ini, anda akan menerima e-mel secara berkala mengenai akaun anda (contohnya, e-mel yang mengandungi atau menggambarkan manfaat pendaftaran program Jr. NBA, memberitahu anda perubahan kepada status pendaftaran anda, atau memberikan maklumat lain mengenai pendaftaran anda). Di samping itu, sebagai pengguna berdaftar Laman, anda akan mempunyai peluang untuk menerima surat berita, tawaran penaja dipilih, dan promosi lain-lain melalui e-mel. Anda akan menerima e-mel sedemikian akibat pilihan yang dinyatakan dalam proses pendaftaran atau perubahan berikutnya yang dibuat untuk pilihan anda. Di negara-negara di mana kita hanya dibenarkan untuk menggunakan data peribadi anda untuk tujuan pemasaran langsung dengan kebenaran anda, kami hanya akan berbuat demikian jika anda telah memberikan persetujuan dalam pilihan yang dinyatakan dalam proses pendaftaran atau perubahan berikutnya yang dibuat untuk pilihan anda. Jika anda ingin menukarkan pilihan e-mel anda, anda boleh berbuat demikian dengan melawat tetapan profil anda di bahagian tetapan pengguna laman web ini atau dengan menunjukkan pilihan anda mengikut arahan yang diberikan dalam e-mel yang diterima. Jika nama dan kata laluan ahli diperlukan untuk mengakses ciri ini, anda akan perlu memberikan maklumat tersebut untuk mengemaskinikan pilihan anda. Jika anda terlupa kata laluan anda, anda boleh mendapatkan dengan melawat log masuk dan meminta petunjuk atau kata laluan yang baru dihantar kepada anda.

#### **8. Jenis prosedur keselamatan yang tersedia untuk melindungi daripada kehilangan, penyalahgunaan atau pengubahsuaian maklumat di bawah kawalan kami**

Laman-laman telah menerima secara umum langkah-langkah keselamatan di tempat untuk melindungi daripada kehilangan, penyalahgunaan dan pengubahsuaian maklumat di bawah kawalannya. Pelayan bagi Laman-laman yang mengandungi data peribadi disimpan di dalam "*physically secure and climate*

*controlled facilities*"/kemudahan yang selamat dari segi fizikal dan iklim terkawal. Selanjut daripada perlindungan fizikal pelayan, kita melindungi daripada kehilangan data melalui sandaran data, melakukan pemeriksaan konsisten, dan menyekat akses kepada maklumat pada pelayan kami. Ciri-ciri lain, seperti e-mel dan hubungi kami, tidak telah dikodkan. Apabila menyediakan data peribadi di Internet, anda juga perlu melihat pelayar anda untuk menentukan sama ada "*Secure Sockets Layer*,"/"Lapisan Soket Selamat," protokol keselamatan standard industri, sedang digunapakai (selalunya ditanda dengan imej kunci dalam bingkai pelayar). Di samping itu, hanya pekerja-pekerja yang diperlukan untuk menjalankan fungsi-fungsi perniagaan kami akan dibenarkan untuk mempunyai akses kepada maklumat mengenai pengguna-pengguna individu Laman.

Ia adalah penting untuk ingat bahawa apa-apa yang anda hantar atau mendedahkan dalam talian boleh dikumpul dan digunakan oleh orang lain atau dipintas oleh pihak ketiga dengan menyalahi undang-undang. Tiada penghantaran data melalui Internet boleh dijamin 100% selamat. Manakala kami berusaha untuk menggunakan cara yang berpatutan secara komersil untuk melindungi maklumat anda, kami tidak dapat menjamin keselamatan maklumat yang anda hantar kepada kami.

Akaun profil Laman anda adalah terlindung dengan kata laluan. Kami mengalakkan bahawa anda tidak mendedahkan kata laluan anda kepada sesiapa. Pekerja-pekerja bagi Laman-laman tidak akan meminta kata laluan anda melalui e-mel pada apa-apa masa. Jika anda pernah menerima apa-apa pertanyaan seperti itu, sila memberitahu Laman-laman dengan segera melalui mel elektronik di <http://www.jrnba.asia/malaysia/contact-us> atau menulis kepada kami di Bilik 3101, The Lee Gardens, 33 Hysan Avenue, Causeway Bay, Hong Kong, Attn: Jr. NBA Asia Perhubungan Fan. Akhirnya, anda bertanggungjawab sepenuhnya untuk mengekalkan kerahsiaan nama-nama ahli anda, kata laluan dan/atau maklumat akaun lain.

Apa-apa maklumat secara sukarela didedahkan oleh pengguna dan yang dikemukakan di dalam Laman-laman (pada papan mesej, log web, dan/atau di bahagian chat) bolehlah dilihat dan digunakan oleh orang lain. Jika pengguna menghantar data peribadi yang boleh diakses dalam talian oleh orang awam, pengguna melakukan demikian atas risiko mereka sendiri. Pengguna menerima bahawa mereka mungkin menerima mesej yang tidak diminta daripada pihak yang lain sebagai balasan.

## **9. Bagaimana anda boleh membetulkan apa-apa ketidaktepatan di dalam maklumat**

Anda mempunyai hak untuk meminta pembetulan data peribadi yang anda berikan kepada kami. Untuk memastikan data peribadi yang anda berikan melalui Laman-laman ini tepat, terkini dan lengkap, sila hubungi kami melalui mel elektronik di <http://www.jrnba.asia/malaysia/contact-us> atau menulis kepada kami di Bilik 3101, The Lee Gardens, 33 Hysan Avenue, Causeway Bay, Hong Kong, Attn: Perhubungan Asia Fan Jr. NBA. Apabila menerima komunikasi anda, kami akan mengambil langkah-langkah yang sesuai untuk mengemas kini atau membetulkan maklumat tersebut yang dalam milikan kami, atau untuk mengeluarkan anda daripada senarai katalog dan mel kami dalam tempoh 21 hari dari tarikh penerimaan permintaan. Sekiranya permintaan ini tidak dapat dipenuhi dalam tempoh 21 hari, suatu notis bertulis hendaklah diberi dan permintaan itu akan dipenuhi setakat yang kita dapat pada ketika itu. Anda juga akan mempunyai pilihan untuk membetulkan apa-apa ketidaktepatan di dalam profil laman anda atau pendaftaran lain dengan kembali ke bahagian keahlian dan mengemaskini profil dan pilihan anda atau mendaftar semula. Jika nama pengguna dan kata laluan diperlukan untuk mengakses ciri ini, anda perlu

memberikan maklumat tersebut untuk mengemas kini maklumat pengguna anda. Jika anda terlupa kata laluan anda, anda boleh mendapatkannya dengan melawat bahagian [masukkan rujukan ke seksyen profil pengguna] dan meminta petunjuk dihantar kepada anda di alamat e-mel yang asalnya disediakan oleh anda ketika pendaftaran.

Anda berhak untuk menghadkan sebahagian atau keseluruhan proses yang mana-mana data anda adalah tertakluk kepada dari segi terma operasi yang dibenarkan untuk dilaksanakan ke atasnya, tempoh kebenaran yang diberikan, dengan notis yang munasabah diberikan oleh anda.

Anda boleh pada bila-bila masa menghubungi kami melalui e-mel di <http://www.jrnba.asia/malaysia/contact-us> atau dengan menulis kepada kami di Bilik 3101, The Lee Gardens, 33 Hysan Avenue, Causeway Bay, Hong Kong, Attn: Perhubungan Asia Fan Jr. NBA, untuk menarik balik atau meminda kebenaran anda berika terdahulu, dalam setiap kes tertakluk kepada sebarang sekatan undang-undang, syarat-syarat kontrak dan tempoh masa yang munasabah.

## **10. Bagaimana anda boleh mengakses maklumat anda**

Anda mempunyai hak untuk meminta akses kepada sesalinan data peribadi yang dipegang oleh kami tentang anda dengan menghubungi kami melalui mel elektronik di <http://www.jrnba.asia/malaysia/contact-us> atau menulis kepada kami di Bilik 3101, The Lee Gardens, 33 Hysan Avenue, Causeway Bay, Hong Kong, Attn: Jr. NBA Perhubungan Asia Fan. Kami mungkin mengenakan bayaran yang munasabah untuk mematuhi permintaan anda untuk mengakses data.

Permintaan untuk pembetulan data akan dipenuhi dalam tempoh 21 hari dari tarikh penerimaan permintaan. Sekiranya permintaan ini tidak dapat dipenuhi dalam masa 21 hari, suatu notis bertulis hendaklah diberi dan permintaan itu akan dipenuhi setakat yang kita dapat pada masa itu.

## **11. Pengekalan Data**

Data peribadi anda boleh dikekalkan dan boleh terus digunakan sehingga: (i) tujuan berkaitan bagi penggunaan maklumat anda dinyatakan dalam Polisi ini tidak lagi terpakai; dan (ii) kita tidak lagi dikehendaki oleh undang-undang, peraturan-peraturan, obligasi kontrak atau tujuan perniagaan yang sah untuk mengekalkan data peribadi anda dan pengekalan maklumat peribadi anda tidak diperlukan bagi penubuhan, pelaksanaan atau pembelaan mana-mana tuntutan undang-undang.

Kami akan mengambil semua langkah-langkah yang munasabah untuk memastikan bahawa semua data peribadi dimusnahkan atau dipadamkan secara kekal jika ia tidak lagi diperlukan bagi tujuan seperti yang dinyatakan dalam Polisi ini dan oleh undang-undang terpakai untuk mengekalkan maklumat anda.

## **12. Pilihan Undang-undang ; Penyelesaian pertikaian**

Polisi ini dan penggunaan anda pada Laman-laman ini akan ditadbir oleh dan ditafsir dan dikuatkuasa selaras dengan undang-undang Rantau Pentadbiran Khas Hong Kong Republik Rakyat China ("**Hong Kong**"), tidak termasuk prinsip-prinsip pilihan undang-undang.

Pihak-pihak kepada Terma Penggunaan ini secara muktamad dan secara tidak bersyarat menyerahkan kepada bidang kuasa tidak eksklusif Mahkamah Hong Kong.

### **13. Data Disimpan di Rantau Pentadbiran Khas Hong Kong**

Pelayan di mana data kita disimpan terletak di Hong Kong. Dengan menggunakan Laman-laman, anda faham dan setuju bahawa maklumat anda akan dikumpulkan, disimpan, digunakan dalam atau dipindahkan ke Hong Kong seperti yang dinyatakan dalam Polisi ini. Anda juga faham bahawa aktiviti-aktiviti ini akan dijalankan selaras dengan undang-undang Hong Kong, yang tidak setara dengan undang-undang di negara asal anda.

### **14. Nota kepada ibu bapa**

Polisi Laman-laman ini adalah tidak sengaja meminta apa-apa data peribadi daripada kanak-kanak di bawah umur 18 tahun. Beberapa ciri-ciri interaktif di Laman-laman memerlukan pendaftaran untuk mengambil bahagian (contohnya, surat berita e-mel, pendaftaran program Jr. NBA). Semua pendaftar akan diminta untuk memasukkan nama penuh, nombor kad pengenalan, jantina, tarikh lahir, alamat e-mel, nombor telefon, sekolah, alamat surat-menyurat, saiz t-shirt dan nama, nombor pengenalan, e-mel, nombor telefon ibu bapa/penjaga yang sah dan hubungan dengan pendaftar. Jika Laman-laman menentukan bahawa seseorang itu adalah di bawah umur 18 tahun berdasarkan maklumat yang diberikan sewaktu proses pendaftaran, orang itu tidak akan dibenarkan untuk mendaftar untuk ciri-ciri tersebut di Laman-laman. Di samping itu, apabila kanak-kanak di bawah 18 tahun cuba mendaftar untuk ciri-ciri interaktif tertentu di Laman-laman, dia boleh ditunjukkan kepada kandungan yang tidak membabitkan penyerahan data peribadi. Individu di bawah umur yang menunjukkan bahawa mereka berusia di bawah 18 tahun tidak dapat mengambil bahagian dalam ciri-ciri interaktif di Laman-laman yang melibatkan pengumpulan dan penyimpanan data peribadi (contohnya, memasuki cabutan bertuah) dan mereka tidak akan dihubungi tentang tawaran istimewa atau promosi.

Laman-laman bekerja dengan (dan boleh menyediakan pautan kepada) laman web pihak ketiga yang menawarkan ciri-ciri yang dinyatakan di Laman-laman. Pendaftaran untuk ciri-ciri ini adalah selaras dengan polisi privasi pihak ketiga yang mengendalikan laman web di mana pendaftaran berlaku. Laman web pihak ketiga tersebut mungkin membenarkan kanak-kanak di bawah umur 18 tahun untuk mendaftar untuk ciri-ciri ini di laman web mereka menurut polisi privasi yang disiarkan di laman tersebut. Operator laman-laman pihak ketiga tersebut bertanggungjawab untuk memastikan bahawa laman web mereka mematuhi undang-undang, peraturan-peraturan dan kaedah-kaedah. Untuk maklumat lanjut, sila semak semula polisi privasi bagi setiap laman web pihak ketiga masing-masing.

### **15. Menyediakan data peribadi milik orang lain**

Jika anda memberikan data peribadi orang lain selain daripada diri anda (termasuk ahli keluarga anda), anda memberi jaminan kepada kami bahawa anda telah memaklumkan dia bahawa tujuan yang mana

kita mengumpul data peribadi beliau dan bahawa dia telah bersetuju secara eksplisit dengan pemindahan anda data peribadi beliau kepada kami bagi tujuan tersebut.

## **16. Hubungi Kami**

Jika anda mempunyai sebarang soalan mengenai aspek privasi di Laman-laman kami atau menggunakan mana-mana hak anda di bawah Polisi ini atau ingin membuat aduan, sila hubungi kami melalui mel elektronik di <http://www.jrnba.asia/malaysia/contact-us> atau menulis kepada kami di Bilik 3101, The Lee Gardens, 33 Hysan Avenue, Causeway Bay , Hong Kong, Per: Perhubungan Jr. NBA Asia Fan.

KEMAS KINI: 24 Mac 2017

Hak Cipta 2017 NBA Properties, Inc. Semua Hak Terpelihara.

Penggunaan laman ini menandakan penerimaan anda terhadap Polisi Privasi dan Terma Penggunaan.